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OR.Oz.0022.9.2022 

 

 

PROTOKÓŁ NR  216/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 18 lutego 2022 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Omówienie bieżącej działalności Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

5.2. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o zajęcie stanowiska  

w sprawie złożenia wniosków do Prezesa Rady Ministrów o dofinansowanie zadań 

inwestycyjnych z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych 

Edycja Nr 2. 

5.3. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o zajęcie stanowiska  

w sprawie złożenia wniosków do Prezesa Rady Ministrów o dofinansowanie zadań 

inwestycyjnych z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych 

Edycja trzecia – PGR. 

5.4. Protokół z przeprowadzonego w dniu 14 lutego 2022 r. przetargu na sprzedaż samochodu 

osobowego marki Honda Accord, będącego własnością Powiatu Aleksandrowskiego wraz  

z projektem umowy sprzedaży – zajęcie stanowiska. 

5.5. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim o udzielenie 

wsparcia finansowego na zakup sprzętu transportowego – samochodu SUV w wersji  

oznakowanej – zajęcie stanowiska. 

5.6. Projekt aneksu do porozumienia z Gminą Miejską Ciechocinek z 19 października 2021 r.  

w sprawie udostępnienia nieodpłatnie powiatowi lokalu biurowego w celu prowadzenia 

punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

5.7. Informacja Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

na temat realizacji ogłoszonego przez Ministerstwo Edukacji i Nauki programu  

pn. „Laboratoria Przyszłości”. 

5.8. Protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia, którego wartość 

nie przekracza 130.000 złotych na „świadczenie usługi polegającej na pełnieniu funkcji 

Inspektora Nadzoru Inwestorskiego (zwanym dalej Inspektorem) nad robotami 

budowlanymi na zadaniu inwestycyjnym pn. „Przebudowa dróg powiatowych na terenie 

powiatu aleksandrowskiego o łącznej długości 8,9135 km” z podziałem na 3 zadania oraz 

projekt umowy z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie przystąpienia 

Powiatu Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia MOF Torunia - projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Powiatu 

Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia MOF Torunia. 
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5.10. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie przystąpienia Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2022 r. – zajęcie stanowiska. 

5.11. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie „Informatora o podmiotach oraz organizacjach pozarządowych 

realizujących działania wobec osób stosujących przemoc w rodzinie na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 16 lutego 2022 r. o godzinie 9:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Adam Potaczek i Małgorzata Wdowczyk. 

Pani Małgorzata Wdowczyk uczestniczyła w posiedzeniu w trybie zdalnym. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 215/2022 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 10 lutego 2022 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 215/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 10 lutego 2022 r. 
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Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia.  

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.8. Protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia, którego wartość 

nie przekracza 130.000 złotych na „świadczenie usługi polegającej na pełnieniu funkcji 

Inspektora Nadzoru Inwestorskiego (zwanym dalej Inspektorem) nad robotami 

budowlanymi na zadaniu inwestycyjnym pn. „Przebudowa dróg powiatowych na terenie 

powiatu aleksandrowskiego o łącznej długości 8,9135 km” z podziałem na 3 zadania oraz 

projekt umowy z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie przystąpienia 

Powiatu Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia MOF Torunia - projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Powiatu 

Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia MOF Torunia. 

5.10. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie przystąpienia Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2022 r. – zajęcie stanowiska. 

5.11. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie „Informatora o podmiotach oraz organizacjach pozarządowych 

realizujących działania wobec osób stosujących przemoc w rodzinie na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Omówienie bieżącej działalności Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Omówienie bieżącej działalności 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

Na dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu zaproszona została pani Edyta Jaszczak Dyrektor 

Szkoły Podstawowej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w związku z pismami jakie 

skierowała do Zarządu m.in. o stanie szkoły oraz zwiększenie środków finansowych o kwotę 

10.000 zł na inwestycje. Proszę, żeby pani Dyrektor przedstawiła sytuację.  

 

Pani Edyta Jaszczak – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim 

– w tym roku, w szkole został dokonany roczny przegląd budynku, zakończona została 

inwentaryzacja budowlana, która była zaległą sprawą i mieliśmy kontrolę Państwowej Straży 

Pożarnej.  
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Pani Lidia Tokarska – czy kontrola Państwowej Straży Pożarnej była na pani wniosek, czy 

odbywa się co roku, czy co pięć, czy dziesięć lat? 

 

Pani Edyta Jaszczak – nie, nie mam pojęcia. Dostałam pismo od Państwowej Straży 

Pożarnej, że będą nas kontrolować. Ja, absolutnie, nie wnioskowałam o tę kontrolę.  

 

Pani Lidia Tokarska – kiedy ostatnio była w szkole taka kontrola, poprzedzająca tę 

kontrolę? 

 

Pani Edyta Jaszczak – za czasów kiedy jestem dyrektorem tej szkoły nie było takiej 

kontroli. Były kontrole przeprowadzane przez Straż, ale to były standardowe kontrole, 

pobieżne. 

Jeżeli chodzi o inwestycje, w zakresie której pisałam wniosek o zwiększenie planu 

finansowego o 10.000 zł to dzisiaj miałam spotkanie z wykonawcą, który złożył drugą ofertę. 

Oferta nie do końca była kompletna, nie był wyliczony vat i w pierwszej kolejności ją 

odrzuciliśmy. Wezwałam wykonawcę, okazało się, że prowadził firmę we Włoszech, ma 

uprawnienia budowlane, najpierw było podejrzenie, że nie ma uprawnień, w związku z czym 

udało się z nim wynegocjować cenę 65 tys. zł. Ta prośba będzie zmniejszona do kwoty  

3.000 zł, która nam zabraknie na inspektora. Tutaj mamy tę sprawę jakby załatwioną.  

Natomiast te inwestycje, które trzeba zrobić to myślę, że mamy czas do końca 2023 roku  

i trzeba będzie je rozłożyć na dłuższy czas. Pewne rzeczy są już rozpoczęto, to znaczy 

zakupiłam z budżetu poprzedniego roku drzwi, które trzeba wstawić, zakupiłam płytki, klej, 

kwestia tylko robocizny. Na ten moment zwróciłam się do firm o wycenę ile to będzie 

kosztowało. Natomiast te inne rzeczy typu np. zabezpieczenia kaloryferów to ja 

zabezpieczyłam te kaloryfery prowizorycznie. Właściwych termostatów nie da się założyć na 

te kaloryfery, bo są za stare, tyle razy były malowane, że nie ma możliwości odkręcenia. 

Odkręcenie równałoby się ze demolowaniem całego ogrzewania. W tej chwili mam 

powtarzające się problemy z ogrzewaniem. Wycięliśmy dwa kaloryfery, bo przeciekały.  

To jest stare ogrzewanie, ma ponad 20 lat, jest starego typu.  

Jeżeli chodzi o te inne rzeczy, które oni wskazali to są rzeczy dosyć poważne. Wskazali, że 

muszę skontaktować się z ekspertem, który dokona ekspertyzy, żeby wskazała co możemy  

w zamian zrobić. Nie wiem ile będzie kosztowała ta ekspertyza. Zalecenie jest co do 

zabudowania klatki schodowej, ja nie wyobrażam sobie zabudowania klatki schodowej, która 

by odcinała korytarze szkolne. Jest kwestia, że dzieci z drugiego poziomu, czyli z pierwszego 

piętra, mają zbyt długą drogę ewakuacyjną do wyjścia. Odcięcie klatką schodową lub 

dobudowanie drugiej klatki schodowej spowodowałoby, że te normy byłyby spełnione. 

 

Pani Lidia Tokarska – czyli jedno zalecenie wyklucza drugie zalecenie? Zabudowanie klatki 

schodowej to jedno zalecenie, które wyklucza drugie zalecenie o unormowaniu metrów drogi 

przeciwpożarowej. 
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Pani Edyta Jaszczak – wskazali, że trzeba zrobić dojście i wskazali klatkę do zabudowy. 

Natomiast, temu panu co był powiedziałam, że to będzie wyglądało dziwnie jak ta klatka 

będzie zabudowana. To jest mała szkoła i jeszcze zabudowywać taki obszar. Nie wiem czy 

technicznie jest to do zrobienia. Dlatego konieczna jest ekspertyza, bo ekspert ma możliwość 

wskazania innych rozwiązań. 

 

Pani Lidia Tokarska – jakie jest uzasadnienie, czym to jest powodowane? 

 

Pani Paulina Smykowska – odcięciem kondygnacji.  

 

Pani Edyta Jaszczak – odcięcie kondygnacji, tak, żeby skrócić drogę ewakuacyjną, droga 

ewakuacyjna liczy się do klatki, klatkę traktuje się jako miejsce izolacji. Nie wiem jakie 

będzie wskazanie, w inny sposób nie można skrócić drogi ewakuacyjnej. Dzieci z tych klas 

muszą przebiec całą szkołę do wyjścia, to jest za duża odległość. Nie wiem jakie może być 

inne rozwiązanie. 

 

Pani Paulina Smykowska – wskazują, że procedury zobowiązują inwestora do 

następujących kroków, po pierwsze zlecenia wykonania ekspertyzy technicznej właściwej 

jednostki badawczo – rozwojowej albo rzeczoznawcy budowlanego oraz do spraw 

zabezpieczeń przeciwpożarowych, po drugie przedstawienie ekspertyzy do uzgodnienia 

Kujawsko – Pomorskiemu Komendantowi Wojewódzkiemu Państwowej Straży Pożarnej,  

po trzecie ścisłego wykonania uzgodnionych rozwiązań zamiennych. Ja rozumiem, że z tej 

decyzji wynika, że jeżeli my nie zabudujemy tej klatki to mamy wykonać ekspertyzę  

i zastosować zamienne rozwiązania. Czy tak mamy to rozumieć.  

 

Pani Edyta Jaszczak – ja to tak rozumiem, że mimo tych zaleceń jakie dali to i tak ekspert 

musi się wypowiedzieć czy to będzie wystarczające.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – każda jednostka posiada instrukcję przeciwpożarową.  

 

Pani Edyta Jaszczak – instrukcja przeciwpożarowa jest, z tym, że instrukcja ta na podstawie 

tej kontroli nie jest do końca właściwa. Co dwa lata, instrukcja jest aktualizowana. 

 

Pan Adam Potaczek – kto ją zatwierdzał? 

 

Pani Edyta Jaszczak – człowiek z uprawnieniami, który wskazał, też na zabudowę klatki,  

ale ja myślałam, że jednak nie będzie to konieczne. 

 

Pani Paulina Smykowska – w żadnej szkole nie ma klatek zabudowywanych. Nie widziałam 

takiej szkoły. U nas w Starostwie też nie ma zabudowanej klatki.  

 

Pani Edyta Jaszczak – droga ewakuacyjna jest tylko do klatki. Klatka schodowa jest tym 

miejscem, które odcina dostęp w razie pożaru.  
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Pani Lidia Tokarska – to jest sprawa do przemyślenia. Na dzień dzisiejszy widzę to tak. 

Drzwi ogniotrwałe są, płytki, klej jest, robimy wszystko, żeby spełnić normę w kotłowni.  

Co robimy dalej, wybijamy okno, czy montujemy na stałe urządzenie wentylujące? 

 

Pani Edyta Jaszczak – w kotłowni jest okno, chodzi o skład opału, gdzie nie ma gdzie wybić 

okna. Pan powiedział, że potrzebna tam jest specjalna wentylacja, jakieś urządzenie 

wentylujące, które odpowiednią ilość powietrza przewentyluje. Mamy szyb wentylacyjny. 

 

Pani Lidia Tokarska – ale on jest niedrożny.  

 

Pani Edyta Jaszczak – jeżeli chodzi o kanały wentylacyjne to bardzo dużo kanałów jest 

niedrożnych. Część jest zabudowanych. Kominiarz, który od lat przychodził do nas, z nim 

była umowa słowna poprzedniej dyrekcji, podpisał, że kanały są drożne. Nie miałam więc 

podstaw do tego, żeby drążyć temat. Teraz i inwentaryzacja i ten przegląd wskazał, że jednak 

nie wszystkie kanały są drożne. Wezwałam inną firmę kominiarską, która dokładnie 

sprawdziła kanały i potwierdziła niedrożność części kanałów. Jest jeden kanał, który jest 

zakryty. Na kwiecień jestem umówiona z tą firmą, żeby wszystkie te kanały udrożnić  

i ewentualnie dobudować jeżeli będzie taka konieczność.  

 

Pani Lidia Tokarska – została jeszcze jedna kwestia, wyjście ewakuacyjne w sali 

gimnastycznej. 

 

Pani Edyta Jaszczak – nie wiem jak to zrobić, jedynie można z jednego okna zrezygnować  

i w tym miejscu wstawić drzwi, z tym, że tam są kaloryfery.  

 

Pan Adam Potaczek – w innych szkołach jest jedno wyjście z sali gimnastycznej. 

 

Pani Edyta Jaszczak – powiedzieli, że muszą być dwa, jeżeli w sali jest możliwość 

przebywania dzieci powyżej 50.  

 

Pani Lidia Tokarska – a jest możliwość, żeby w sali przebywało powyżej 50 osób, zdarza 

się tak? 

 

Pani Paulina Smykowska – może nie trzeba tego zalecenia wykonać, tylko należy wyjaśnić 

ile maksymalnie dzieci przebywa podczas zajęć z wychowania fizycznego jednorazowo  

na sali. 

 

Pani Edyta Jaszczak – ja to tak tłumaczyłam, ale padło pytanie czy zdarzyło się, że na sali 

przebywało więcej niż 50 osób. Odpowiedziałam, że jak są imprezy szkolne to zdarza się, że 

jest powyżej 50 osób. 

 

Pani Lidia Tokarska – wówczas należy dzielić uczniów na grupy, także by nie przybywała  

w sali jednorazowo tak dużo osób. 
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To co pani napisała to wynika z zaniedbań zarządzających tą szkołą. Zarząd Powiatu nie 

odpowiada za to czy macie kanały drożne czy nie, czy macie zasłonięte grzejniki, czy nie 

macie zasłoniętych grzejników. Oczekuję tego, czy pani Dyrektor poradzi sobie z tym, i czy 

zrobi to do końca 2023 roku.  

 

Pani Edyta Jaszczak – jak będą środki na to to nie ma problemu.  

 

Pani Lidia Tokarska – po analizie tego pisma widzę, że tam środki duże nie są potrzebne. 

Chodzi o udrożnienie kanałów wentylacyjnych, o zdjęcie zasłon z grzejników,  

o zabezpieczenie wystających na grzejnikach trzpieni, zapewnienie ogniotrwałości kotłowni. 

W ramach 10.000 zł da się to zrobić, bez klatki schodowej.  

 

Pani Edyta Jaszczak – wystosowałam pisma do różnych instytucji, z prośbą o wycenę, bo 

nie wiem ile kosztuje np. wentylator. W ostatnim czasie ceny galopują z dnia na dzień. 

Specjalistyczne urządzenia bardzo dużo kosztują. Podobna sytuacja jest z hydrantem. Hydrant 

też uznali, że nie spełnia norm. Z tego co wiem to w całym Aleksandrowie Kujawskim nie 

spełnia norm, bo nie ma ciśnienia. Pan powiedział, że można zastosować pompę dodatkową. 

Wiem, że wszystkie instytucje nie mają tego. Zresztą gdzie tę pompę umieścić, nie mamy 

miejsca. 

 

Pani Lidia Tokarska – zróbmy tyle ile możemy, z reszty się wytłumaczmy. Jak czegoś nie 

zrobimy to będziemy starali się wykonanie tej decyzji przedłużać.   Jest mnóstwo możliwości, 

które możemy wykorzystać, żeby zrobić to dobrze, żeby podwyższyć bezpieczeństwo dzieci  

i żeby się wywiązać z zaleceń, ale żeby nie ulegać działaniu na siłę. Sala gimnastyczna jest 

taka, bo ćwiczy na niej mało osób ok. 10. Przepisy mówią jasno powyżej 50 osób musi być 

drugie wyjście ewakuacyjne. Raz w roku na tej sali jest powyżej 50 osób, a w czasie epidemii 

covid nie.  

 

Pani Edyta Jaszczak – ja mówiłam, że w okresie epidemii covid nie ma takiej sytuacji, ale 

powiedziano, że dopuszcza się. 

 

Pani Lidia Tokarska – trzeba się wytłumaczyć. 

 

Pani Edyta Jaszczak – jedno pismo już napisałam. Tak samo z zabezpieczeniami 

kaloryferów. Jak mam zabezpieczyć jeżeli urządzenie, które jest zainstalowane nie daje takiej 

możliwości. Ja zabezpieczyłam gumowymi korkami. Obudowy kaloryferów muszą być, bo 

mamy kaloryfery żeberkowe. Myślałam, żeby zabudować również te trzpienie, żeby nic nie 

wystawało, żeby była cała zabudowa. Okazuje się, że musi być metalowa, żeby to nie było 

palne.  

 

Pani Lidia Tokarska – wszyscy mamy drewniane obudowy. 
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Pani Edyta Jaszczak – obudowa metalowa jest bardziej niebezpieczna dla dzieci aniżeli 

drewniana. Jak dziecko uderzy się w drewnianą obudowę uszczerbek będzie mniejszy niż 

gdyby uderzyło się w metalową. Tu się rozbiegają różne przepisy. Dla mnie drewno jest 

bardziej bezpieczne. Natomiast strażacy mają odrębne na ten temat zdanie.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – z rygipsów robią też osłony. W szkołach wszędzie są osłony 

drewniane. Czasami wystarczało, że nad grzejnikiem była półka, która chowała kanty 

grzejników i już to było zabezpieczenie. 

 

Pani Edyta Jaszczak – ja mam zabudowę grzejników, tylko, że drewnianą. Oni to 

kwestionują. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – są farby zabezpieczające drewno niepalne. Metal też musimy 

pomalować farbą niepalną. 

 

Pani Edyta Jaszczak – warto z tym ekspertem ponegocjować. 

 

Pani Paulina Smykowska – zrobić zamienniki np. pomalować obudowę farbą niepalną. 

Mam pytanie, dotyczące pisma, które wpłynęło 24 listopada, w którym też jest odniesienie do 

planu finansowego na 2022 rok, za najpilniejsze zadania pani dyrektor uznała: montaż 

wentylacji, której brak w kilku pomieszczeniach, a które stanowią zagrożenie 

przeciwpożarowe, remont sali gimnastycznej gdyż uszkodzenia nawierzchni są zagrożeniem 

bezpieczeństwa niepełnosprawnych dzieci, zawilgocenia ścian powodują również zagrożenie, 

gdyż w przypadku odpadnięcia tynku może dojść do poważnego naruszenia zdrowia uczniów, 

natychmiastowa naprawa, a raczej wymiana ogrodzenia szkoły, które aktualnie grozi 

zawaleniem. Proszę, żeby do tego się pani odniosła.  

 

Pani Edyta Jaszczak – te zalecenia były po przeglądzie rocznym. Na sali gimnastycznej, 

faktycznie od dołu na długości całej sali, od zewnętrznej strony, tynk jest odspojony, czyli są 

pęcherze i w którymś miejscu w narożniku sali gimnastycznej, na suficie, też pan zauważył, 

że jest odspojenie tynku. Trzeba to zbić i położyć nowy tynk. Wykładzina na sali 

gimnastycznej jest od początku tej szkoły ponad 20 lat i ma faktycznie pęknięcia, kilka 

pęknięć, jak dzieci będą ćwiczyły i zaczepią czymś to może  dojść do tego, że dziecko 

przewróci się.  

 

Pani Lidia Tokarska – tam jest położony gumolit. 

 

Pani Edyta Jaszczak – to prawdopodobnie było wylewane bezpośrednio na beton, jest 

bardzo cieniutka warstwa.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy da się to naprawić poprzez wylanie kolejnej warstwy struktury? 
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Pani Edyta Jaszczak – teraz już się nie robi takich struktur. Kontaktowałam się z kilkoma 

firmami, rozbieżność cen jest duża od 40 tys. zł do 80 tys. zł. Trzeba zerwać starą i położyć 

nową nawierzchnię z pianką, która jest pod spodem, przykleja ją się na beton. Musi być 

wymiana kompleksowa. To co jest to jest bardzo zniszczone.  

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli miałoby się to zadziać, wymiana wykładziny, ewentualnie prace 

remontowe, zabezpieczające szkołę od wilgoci to musimy mieć na to wszystko projekt, 

poszukać na to środków zewnętrznych. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – byłaby to inwestycja. Jeżeli coś wymieniane jest na stałe to jest już 

wydatek inwestycyjny. 

 

Pani Lidia Tokarska – do tego dążę. Musimy mieć projekt, musimy mieć wszelkie 

uzgodnienia, jeśli jest to konieczne i musimy szukać pieniędzy zewnętrznych, bo ciężko nam 

będzie tę inwestycje wykonać samodzielnie, ze środków własnych. Jeśli są takie problemy  

i są one możliwe do wykonania np. w ciągu tego roku, czy w kolejnym roku budżetowym to 

my musimy się już do tego przygotowywać, zrobić dokumentację do pozyskiwania środków. 

Proszę pod tym kątem Zarząd przygotowywać, że coś już mamy, na coś chcielibyśmy 

pozyskać środki, wtedy będzie możliwość tych środków pozyskiwania. 

  

Pani Edyta Jaszczak – myślę cały czas o tej sali gimnastycznej. To zawilgocenie idzie przez 

cały czas od piwnicy. Piwnica jest w takim stanie, że praktycznie wszędzie tynki są 

odspojone. Grzyb jest w piwnicy i idzie to po ścianach. Jak zrobimy salę gimnastyczną bez 

zabezpieczenia piwnicy to za dwa, trzy lata będzie ten sam problem. Ta wilgoć jest w piwnicy 

i idzie do góry. Tam są fundamenty nie ocieplone, niezaizolowane. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy były podejmowane jakiekolwiek próby izolacji tych 

fundamentów, czy były odkopywane, odsalane? 

 

Pani Edyta Jaszczak – nie. Przy ocieplaniu budynku z fundamentami nie było robione nic. 

Tam są gołe tynki. Tam jest częściowo z kamienia fundament, ale od tamtej strony nie mamy 

piwnicy, mamy tylko od środka piwnicę i ta zewnętrzna ściana wygląda najgorzej. To jest już 

taki poważny remont. Trzeba by zbić tynki z jednej strony, odkopać z drugiej strony, 

odgrzybić, ocieplić. Dlatego pisałam te pisma, żeby to poukładać w taki harmonogram, żeby 

jedna praca nie powodowała, że zrobimy coś i za chwilę będzie ten sam problem. Nie sztuką 

jest zrobić, tylko trzeba tak zrobić, żeby na lata wystarczyło. Wiem, że 5 lat temu były te tynki 

robione na sali gimnastycznej i z powrotem jest problem na całej długości.  

 

Pani Lidia Tokarska – może problem nie polega na tym, że to idzie od gruntu tylko jest 

niewłaściwe odprowadzenie wody deszczowej, gdzieś coś podcieka. 

 

Pani Edyta Jaszczak – tam jest grunt gliniasty, to powoduje, że woda się zatrzymuje. Mamy 

wkoło szkoły chodnik i rynny są odprowadzone dalej, tak, że w zasadzie nie ma takiego 

bezpośredniego podsiąkania. To jest z gruntu. To jest stary budynek, który nie był izolowany. 
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Pani Lidia Tokarska – czy wymiana nawierzchni na sali gimnastycznej, nie zbijając tynku, 

położenia nowego i malowania miałoby sens?  

 

Pani Edyta Jaszczak – muszę rozmawiać z firmą, która miałaby to wykonać, czy istnieje 

możliwość naklejenia nowej nawierzchni na starą, na to co jest. Jest to nie przepuszczająca 

wilgoci masa. Rozmawiałam z dwiema firmami, mówili, że można podciąć fundament  

i zaizolować go na wysokości posadzki. Zrobić taką izolację, żeby nie szło od dołu do góry  

w mury. Nawiercają, wpuszczają jakieś płyny.  

 

Pan Adam Potaczek – ile by to kosztowało? 

 

Pani Edyta Jaszczak – wszystko zależy od firmy. Są rozbieżności w cenach. 

 

Pan Adam Potaczek – ale według firm, z którymi pani rozmawiała. 

 

Pani Edyta Jaszczak – dopiero dałam do wyceny. Już dwa tygodnie czekam. Firmy nie 

spieszą się do takich małych robót. Ciężko jest znaleźć wykonawcę. Udało mi się dwóch na tę 

inwestycję znaleźć. Myślę, że to też nie są jakieś olbrzymie koszty. Zbicie tynku 11 m na 1m 

daje 11m2. To nie będą wielkie koszty. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – cząstkowe koszty nie są duże, ale jak słyszymy cały kanon 

tych potrzeb pani dyrektor to aż się prosi o wielkie pieniądze zewnętrzne i zrobić jeden wielki 

gruntowny remont, i tak przysposobić szkołę do jakości i do bezpieczeństwa dzieci, żeby 

spełniała te warunki na XXI wiek. To musi służyć na lata. Poza tym specyfika dzieci wymaga 

tego, że to bezpieczeństwo powinno być pięć razy bardziej zapewnione niż w szkołach 

ogólnomasowych. 

 

Pani Edyta Jaszczak – ostatnio miałam zebranie z Radą Rodziców, która też zwracała 

uwagę, czy te ich dzieci ciągle będą dochodziły na zajęcia, czy ciągle będą te zajęcia w innym 

budynku. Także jest jeszcze kwestia dzieci, które cały czas dochodzą na zajęcia i tych które  

z głównego budynku przechodzą na zajęcia specjalistyczne do drugiego budynku. Tam 

logopeda nie ma swojego gabinetu. W-f odbywa się w klasach. 

 

Pani Paulina Smykowska – jaka jest grupa dzieci, które tam dochodzą? 

 

Pani Edyta Jaszczak – w tamtej szkole jest 15 osób.  

 

Pani Paulina Smykowska – jednorazowo? One są w różnych oddziałach. 

 

Pani Edyta Jaszczak – nie, chodzą na zajęcia z integracji sensorycznej. 

 

Pani Paulina Smykowska – może warto pokusić się o zakup samochodu do przewozu dzieci 

ze środków PFRON, zatrudnić kierowcę. 
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Pani Lidia Tokarska – przed zakupem takiego samochodu można by wykorzystać 

samochód, który mamy przejąć z DPS Zakrzewo.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – trzeba by zatrudnić kierowcę z uprawnieniami do przewodu osób.  

 

Pani Paulina Smykowska – na utworzenie stanowiska pracy możemy pozyskać środki  

z PFRON, zarówno na zatrudnienie kierowcy, jak i na zakup samochodu. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk - trzeba pamiętać, że do końca 2023 roku działają pilotażowo 

Centra Wspierania Edukacji Włączającej. Myślę, że po tym 2023 roku będzie wielka 

rewolucja, lepiej żeby to była ewolucja nie rewolucja, gdzie te szkoły specjalne troszeczkę 

zmienią charakter. Będą funkcjonować w połączeniu ze szkołami masowymi. Więcej dzieci  

z upośledzeniem lekkim będzie w szkołach masowych. Będzie współpraca szkół masowych 

ze specjalistami, których pani dyrektor posiada. 

 

Pani Edyta Jaszczak – tak.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – rok 2022 i 2023 należy zabezpieczyć jeśli chodzi  

o bezpieczeństwo dzieci, wykonać te rzeczy, które są pilne, które pani dyrektor wskazała, 

trzeba zrobić ekspertyzę, ale mimo wszystko już się przygotowywać do kolejnego etapu, że 

tak powiem rewolucyjnego.  

 

Pani Edyta Jaszczak – przymiarki są do tej rewolucji w szkolnictwie. Ostatnio czytałam 

dosyć obszerny materiał ze strony ministerialnej, gdzie wskazuje się na dodatkowe funkcje, 

oprócz tego, że to będzie szkoła specjalna dla dzieci z różnymi upośledzeniami to szkoła 

specjalna ma być takim jak gdyby centrum pomocy i zajęć specjalistycznych.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – być może będzie mniej dzieci, co jeśli chodzi o gabaryty 

naszej szkoły będzie bardziej korzystne. A potrzeba większej ilości specjalistów, którzy będą 

pomagać szkołom ogólnomasowym, gdzie te dzieci będą przebywały. Granty, które teraz 

szkoły specjalne otrzymywały, patrzyłam na listę tych centrów, startowały i poradnie i szkoły, 

widziałam kilkanaście szkół specjalnych również z naszego województwa kujawsko – 

pomorskiego, które są teraz centrami wspierania, podostawały średnio 1,6 mln. zł  

na modernizację budynku, na potrzeby, które są wymagane.  Zobaczymy jak będzie wyglądał 

raport w 2023 roku i co zmienią w szkolnictwie specjalnym. Myślę, że ten system przejdzie 

bo to są wskazówki odgórne, unijne, musimy się dostosować do pewnych standardów 

unijnych. To jest kolejny etap. To dotyczy dzieci, które wymagają bardzo wiele od nas.   

 

Pani Edyta Jaszczak – tak wymagają wiele i rodzice coraz bardziej są pod tym kątem 

roszczeniowi. Rodzice porównują warunki w różnych szkołach. W ostatnich dniach miałam 

kontakt z dyrektorami przedszkoli. W każdym przedszkolu jest kilkoro dzieci, zwłaszcza 

autystów jest bardzo dużo, których rodzice wybierają często szkoły toruńskie ze względu na 

to, że dzieci tam mają ich zdaniem lepsze warunki. Spierają się z gminami, które nie chcą 

dowozić dzieci do tych szkół, często decydują się sami dowozić, bo jednak w szkołach 
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toruńskich jest lepiej. Zawsze tłumaczę, że specjalistów mam bardzo dobrych i kadrę 

przygotowaną do nowych zadań, nauczyciele mają dużo kursów pokończonych, 

podyplomówek. Nie mam problemu z obsadzeniem żadnych zajęć specjalistycznych.  

 

Pani Paulina Smykowska – może niech pani dyrektor przygotuje, wypunktuje po kolei co 

jest w tej szkole do zrobienia, co jest najpilniejsze, co można zrobić później. Nie tak jak 

rozpisane jest to w skierowanych do Zarządu pismach. Chodzi o wypunktowanie tych zadań, 

żeby Zarząd wiedział co jest do zrobienia. Jeżeli np. sala gimnastyczna to co na tej sali. 

Inaczej z tego nie wybrniemy.  

 

Pan Adam Potaczek – ja bym prosił przede wszystkim, żeby pani dyrektor zwróciła uwagę, 

że powiat w tej chwili ma takie możliwości techniczne, organizacyjne i przede wszystkim 

finansowe i musimy się dostosować do tego co mamy, nie możemy planować na wyrost, ani 

też robić koncertu życzeń, na które ani na obecny rok ani na przyszły nas nie stać. Dlatego 

proszę działania prowadzić w tym kierunku, żeby się dostosować do naszych możliwości, bo 

nie wyczarujemy pieniędzy, ani co za tym idzie warunków lokalowych.  

 

Pani Lidia Tokarska – słusznie pan Wicestarosta powiedział, to też ma przełożenie na nabór. 

Nabór ma przełożenie na dalsze nasze możliwości wykonania nauki. W związku z czym, nie 

musimy marzyć o większym naborze, o większej ilości dzieci ponieważ ta ilość dzieci, którą 

mamy jest optymalna na to co my możemy im zapewnić i zaoferować. Nie możemy więcej 

przyjąć dzieci skoro nie mamy dla nich klas, nie mamy dla nich nauczycieli.  

 

Pani Paulina Smykowska – nauczycieli mamy, nie mamy miejsca. 

 

Pani Lidia Tokarska – nie możemy zwiększać naboru dla zaspokojenia naszych ambicji 

gdyż nie mamy na to warunków.  

 

Pani Edyta Jaszczak – tak. Ja też muszę dbać o to, żeby nauczyciele mieli pracę. W tym 

roku odchodzi jakaś grupa dzieci, co roku ileś osób kończy szkołę, a nauczyciele są 

zatrudnieni i trzeba tak działać, żeby mieli pracę. 

 

Pan Adam Potaczek – pani dyrektor na początku roku szkolnego przygotowuje arkusz 

organizacyjny i dostosowuje pani godziny do możliwości. Nie możemy tworzyć sztucznych 

klas. Pamiętam jak istniała szkoła w Grabiu, gdzie dzieci nie zdawały z klasy do klasy. 

 

Pani Paulina Smykowska – to jest specyfika szkoły specjalnej, że można robić przedłużenie, 

na wniosek rodziców. 

 

Pan Adam Potaczek – tak, ale trzeba literalnie powiedzieć, że było to tworzone pod potrzeby 

inne, a nie rozwój intelektualny dziecka. 

 

Pani Edyta Jaszczak -  ja bym chciała doprecyzować, bo nie rozumiem zarzutu „sztuczne 

tworzenie klas”. Ustawa oświatowa określa szczegółowo ile może być dzieci w danej klasie. 
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U mnie w klasie jest tyle dzieci ile może być maksymalnie, praktycznie w każdej klasie. Nie 

ma u mnie sztucznych klas. Są klasy tworzone zgodnie z przepisami. 

 

Pani Paulina Smykowska – pan Wicestarosta miał na myśli  to, żeby nie przyjmować 

kolejnego dziecka kiedy nie mamy wolnego miejsca w oddziale, żeby nie tworzyć kolejnego 

oddziału dlatego, że chcemy jedno dziecko przyjąć. O to chodzi. Tak panie Wicestarosto? 

 

Pan Adam Potaczek – też. 

 

Pani Edyta Jaszczak – u mnie nie ma takiej sytuacji. W tym roku szkolnym nie przyjęliśmy 

żadnego dziecka. Mamy pełną liczbę uczniów, w każdej klasie mamy praktycznie 

maksymalną liczbę uczniów, oprócz upośledzenia w stopniu lekkim, gdzie klasy mogłyby być 

bardzie liczne, a są mniej liczne ze względu na to, że nie ma chętnych.  

 

Pani Paulina Smykowska – pani dyrektor przygotuje harmonogram zadań z zaznaczeniem 

co jest pilne. Poprosimy, żeby pani dyrektor określiła co jest w stanie zrobić w ramach 

środków zaplanowanych w planie finansowych, czyli własnym sumptem. 

 

Pani Lidia Tokarska – koniecznie. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – pierwsza musi być informacja jaki będzie koszt inwestycji.  

 

Pani Lidia Tokarska – te 3.000 zł, które brakują na inspektora nadzoru musi pani znaleźć  

w ramach swoich środków finansowych. Mamy początek roku, ma pani środki w planie 

finansowym.  Przesuwamy środki między paragrafami i wykonujemy zadanie. 

Czy w związku z tym, załącznik zadań inwestycyjnych w budżecie powiatu musimy zmienić? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – tak. Pani dyrektor musi pisemnie przedstawić ile wyniesie koszt 

inwestycji. Szkoła posiada w planie finansowym środki więc można wybrać wykonawcę,  

z tym, że zapłata faktury może nastąpić dopiero po sesji. Czynności można podejmować, 

tylko zapłata po sesji.  

 

Pani Edyta Jaszczak – to zadanie będziemy robić w połowie czerwca, kiedy już dzieci nie 

będzie.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – proszę o informację w marcu, jak najwcześniej, żeby dokonać 

stosownych zmian w budżecie na sesji w marcu.  

 

Pani Edyta Jaszczak – dobrze. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – odnośnie ilości uczniów w klasach, przyrostu albo niżu 

demograficznego, nie wiem czy posiadamy taka aplikację w powiecie „prognoza 

demograficzna.ore.edu.pl”. Z tej aplikacji możemy wyłuskać demograficzne problemy, czyli 

plusy i minusy naszego powiatu. Warto byłoby ściągnąć tę aplikację, jest ona darmowa.  
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Nie tyle może na potrzeby szkoły specjalnej, ale w ogóle jak się kształtuje demografia  

w przyszłych latach.  

 

Pani Paulina Smykowska – z doświadczenia wiemy, że demografia ma niewielki wpływ na 

nasz nabór. To jest związane ze specyfiką naszych szkół. Prowadząc te nabory od iluś lat, bez 

względu na to jaka ta demografia była i czy był podwójny rocznik czy nie na nasze szkoły nie 

miało to wielkiego wpływu. Większość dzieci, które kończą szkołę podstawową w tej chwili, 

a wcześniej gimnazjum,  uciekały niestety z Aleksandrowa Kujawskiego do większych 

ośrodków, do Torunia, mają tam większe możliwości, mogą korzystać z różnych innych 

atrakcji poza szkołą niż to co oferuje Aleksandrów Kujawski. Demografia ma wpływ 

najmniejszy. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – widząc liczby w tej aplikacji, możemy przewidzieć ile dzieci 

pójdzie do innych szkół poza Aleksandrów Kujawski i ile pozostanie u nas, proporcjonalnie 

możemy to określić. Nie zaglądałam do tej aplikacji, ale polecam, bo jest reklamowana przez 

ORE na stronie prognozademograficzna.ore.edu.pl.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? Nie. Czekamy na najpilniejsze 

potrzeby, realne do wykonania, określenie mniej więcej ich wartości, wtedy będziemy starać 

się robić pod to dokumentację, pozyskiwać środki skąd tylko można i realizować te zadania.  

Kolejna sprawa to wniosek o wyrażenie zgody na utworzenie stanowiska do spraw kadr  

i płac. Przeanalizowaliśmy ten wniosek. Wyrażam tutaj swoją opinię, ja chciałabym pomóc, 

żeby usprawnić pracę, żeby zagwarantować możliwość bezproblemowego naliczania 

wynagrodzeń i tego wszystkiego o czym pani pisała, co faktycznie może być zagrożone przez 

to, że jedna osoba wykonuje te zadania. Natomiast przed decyzją wstrzymują mnie dwie 

rzeczy, po pierwsze brak pieniędzy. Otrzymaliśmy wiadomość o wysokości subwencji 

oświatowej, która jest niższa od planowanej. Po drugie, brak możliwości lokalowych  

w szkole.    

 

Pani Edyta Jaszczak – z tymi możliwościami lokalowymi to jest generalnie problem całej 

administracji, księgowej, sekretarki i nas dyrektorów, ponieważ w jednym gabinecie 

pracujemy. Ktokolwiek przyjdzie do nas, czy rodzic, czy nauczyciel, jedna z nas musi wyjść, 

żeby druga mogła załatwić sprawę. Sekretariat gdzie siedzi księgowa jest miejscem 

przejściowym, współczuję księgowej, bo to nie są warunki dobre do pracy. Druga sprawa to 

jest pokój nauczycielski.  

 

Pani Lidia Tokarska – jak to rozwiązać? 

 

Pani Edyta Jaszczak – wymyśliłam, żeby zatrudnić osobę na stanowisko ds. kadr i płac na 

staż. W tej chwili odchodzi na emeryturę sprzątaczka, jeżeli bym zatrudniła sprzątaczkę  

od sierpnia do końca roku na staż z Urzędu Pracy to mogłabym zapłacić pani kadrowej. 

 

Pani Paulina Smykowska – to w jednym roku. 
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Pani Edyta Jaszczak – a potem będę martwiła się dalej.  

 

Pani Paulina Smykowska – jeżeli dana osoba zostanie zatrudniona na staż to będą w tym 

momencie oszczędności. W Starostwie też tak robimy, gdy np. pracownik przebywa na 

długotrwałym zwolnieniu przyjmujemy osobę na staż do pomocy w danej komórce 

organizacyjnej. Etat mamy zabezpieczony cały czas, bo pracownik za chwilę wróci ze 

zwolnienia. Natomiast w tym przypadku, jeżeli sprzątaczka przyjdzie na staż, to co dalej po 

tym stażu. Etat sprzątaczki dalej jest. Kolejną sprzątaczkę przyjmie pani dyrektor na staż? 

 

Pani Edyta Jaszczak – czasami osoba się nie sprawdza. 

 

Pani Paulina Smykowska – tak, ale jeżeli utworzony zostanie dodatkowy etat administracji 

to to są dodatkowe koszty, prędzej czy później są.     

W budynku na ulicy Sikorskiego, czy tam nie ma możliwości wydzielenia jednego pokoju dla 

księgowej? 

 

Pani Edyta Jaszczak – nie ma tam miejsca. Tam są cztery klasy i cztery klasy się uczą. Jest 

jedna sala, która spełnia właściwie funkcję dwóch odrębnych sal i logopeda, która pracuje 

albo na korytarzu, albo w pomieszczeniu poradni, dzięki uprzejmości poradni.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – w tym budynku, na górze jest duża sala konferencyjna.  

 

Pani Lidia Tokarska – tam są szkolenia, spotkania.  

 

Pani Edyta Jaszczak – myślałam o podziale jeszcze jednej klasy z przeznaczeniem na pokój 

nauczycielski. W budynku głównym szkoły są dwie klasy do podziału. Dzięki temu można by 

zyskać pomieszczenia dodatkowe, byłyby one mniejsze ale byłyby. Pokój nauczycielski, 

który jest w tej chwili mieści 6 krzeseł, a nauczycieli jest 50. To nie są warunki, żeby 

nauczyciele cokolwiek mogli tam mieć. Płaszcze mają w szafie na korytarzu. Pan ze Straży 

powiedział, że ta szafa nie może tam stać, bo to jest droga ewakuacyjna, jest ona za wąska  

i szafę trzeba stamtąd usunąć. Dlatego myślałam, żeby jedną klasę pozdzielić i zrobić pokój 

nauczycielski, a z pomieszczenia gdzie obecnie jest pokój nauczycielski  zrobić pokój dla 

księgowej. Jest ciężko wygospodarować dodatkowe pomieszczenia, szkoła jest malutka. 

Oddziały nie są liczne, a zatem klasy można robić mniejsze. Dwie klasy zostałyby większe. 

Przymierzałam się do przyszłego roku szkolnego. Ta największa klasa będzie miała 12 osób.  

 

Pani Paulina Smykowska – ile jest dużych klas - sal? 

 

Pani Edyta Jaszczak – w tej chwili 6 – komputerowa, której nie liczę, 3, 7, 8 i 10. Gdyby 8  

i 10 podzielić to byśmy zyskali wystarczającą liczbę pomieszczeń, żeby wystarczyło dla tych 

wszystkich osób pokoi, zabezpieczyć na ten moment tyle pomieszczeń ile jest potrzebnych.  
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Pani Lidia Tokarska – to jest w ogóle problem powiatu, my nie mamy pomieszczeń dla 

Starostwa Powiatowego, dla szkół, dla poradni, dla archiwum. Nie mamy gdzie 

wygospodarować jednego pokoju.  

 

Pani Paulina Smykowska – w Wydziale Komunikacji w jednym pomieszczeniu mamy pięć 

osób plus czterech interesantów.  

 

Pani Lidia Tokarska – nie mogę pomóc w tej sytuacji. Jeśli pani dyrektor mówi, że  

po podziale klasy udałoby się wygospodarować większe pomieszczenie na pokój 

nauczycielski, pokój dla księgowej byłoby dobrze, poczekajmy na to. Na razie księgowa musi 

sobie radzić w pojedynkę. Jak damy radę stworzyć możliwości lokalowe, będziemy mieli na 

to środki to jestem za. Na chwilę obecną nie mamy możliwości.  

 

Pani Paulina Smykowska – ja rozumiem, że pokój nauczycielski musi być, ale czy na ten 

moment dopóki coś się nie zadzieje, nie podzielone zostaną pomieszczenia, nie można 

księgowej przenieść do pomieszczenia gdzie jest pokój nauczycielski? Przecież nauczyciele 

wchodzą do niego tylko na przerwę.  

 

Pani Edyta Jaszczak – nie tylko na przerwę, wchodzą tam też na lekcje indywidualne, bo nie 

ma gdzie prowadzić rewalidacji, dlatego zdarza się, że tam prowadzą rewalidację. Poza tym 

nauczyciele mają dyżury dla rodziców, które pełnią w pokoju nauczycielskim. 

Wykorzystujemy ten pokój do rozmów z rodzicami, interesantami.    

 

Pani Paulina Smykowska – może do tego wniosku o remonty pani dyrektor uwzględni 

podział pomieszczeń.  

 

Pani Edyta Jaszczak – zgłosiłam do różnych firm zapytania o ceny, jak będę wiedziała jakie 

są ceny to je przedstawię, bez podania kwot nie ma sensu przedstawiać zadań. Rozbieżność  

w cenach jest bardzo duża. Trzeba wysiłku włożyć, żeby znaleźć firmę, która zrobi jak 

najtaniej ale dobrze, żeby spełniało standardy.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy macie jakieś inne wnioski, spostrzeżenia na ten temat? Nie ma. 

Nie możemy podjąć decyzji wiążącej w takiej sytuacji gdy nie mamy gdzie posadzić 

pracownika i nie mamy środków na zapewnienie jego wynagrodzenia. Spróbujmy 

ustabilizować tę sytuację, stworzyć te warunki i wtedy będzie zgoda. Intencje są zgodne, 

chcemy zapewnić dobre funkcjonowanie tego działu płacowo – księgowego, ale musimy mieć 

realne możliwości, żeby to zrobić.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – pracownikowi należy zapewnić odpowiednie warunki pracy 

zgodnie z kodeksem pracy.  

 

Pani Edyta Jaszczak – w tej chwili warunki też są niezgodne z kodeksem, bo księgowa 

powinna mieć odrębne pomieszczenie. 
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Pani Lidia Tokarska – zatrudniając dodatkowego pracownika będą podwójnie niezgodne 

warunki pracy. To nie jest zabawne tylko tragiczne. Na razie nie ma wyjścia z tej sytuacji. 

Znajdźmy wyjście i dopiero zatrudnimy dodatkową osobę.  

 

Pani Edyta Jaszczak – jak będę miała gotowe wyceny i znała możliwości projektowe to 

wtedy przedstawię je Zarządowi Powiatu.  

 

Pani Lidia Tokarska – liczy się dobry, skuteczny pomysł, żeby można było wykonać  

w ciągu tego roku budżetowego, żeby móc zatrudnić tą dodatkową osobę w przyszłym roku 

budżetowym, bo takie ramy czasowe sobie zakładamy, na pewno to nie będzie szybciej  

i ewentualnie ½ etatu. Jeszcze bym prosiła, żeby pochylić się nad jednym aspektem. Pani, 

która dotychczas robi wynagrodzenia i zajmuje się księgowością jest tak naprawdę specjalistą 

od wynagrodzeń. Chcemy odciążyć ją od pracy poprzez zatrudnienie specjalisty od płac. Czy 

to jest dobry pomysł? 

 

Pani Edyta Jaszczak – ja myślę, że księgowa nasza zna się na oświatowych rzeczach i na 

płacach również. Miała taki pomysł, żeby ją dać tylko na płace, ale ja sobie tego nie 

wyobrażam. 

 

Pani Paulina Smykowska – bo jest w tym dobra. 

 

Pani Edyta Jaszczak – tak, ale jaka księgowa przyjdzie do pracy za najniższe 

wynagrodzenie, żadna nie przyjdzie, prędzej przyjdzie kadrowa.   

 

Pani Paulina Smykowska – może lepiej zostawić księgową na pełnym etacie, niech robi 

płace, które są u was skomplikowane, bo są dodatki za trudne warunki pracy, za uciążliwe  

i różne inne rzeczy, natomiast zatrudnić księgową na ½ etatu, tak jak się dzieje np. w poradni. 

W PPP jest tylko jedna księgowa na ½ etatu i robi wszystko łącznie z płacami, a tam też są 

trudne warunki. Może to jest jakieś rozwiązanie.  

 

Pani Edyta Jaszczak – zastanowię się nad tym.  

 

Pani Lidia Tokarska – ma pani dobrego specjalistę ds. płac, a chce zatrudnić drugiego też do 

płac. Kto zatem będzie robił płace? 

 

Pani Edyta Jaszczak – specjalista, który się przygotuje. Teraz księgowa szkoli się w nowym 

programie dotyczącym płac, który jest dostosowywany do warunków naszej szkoły.   

Wymaga to należytego skupienia, a pracuje w pokoju przechodnim, do którego wciąż ktoś 

wchodzi. 

 

Pani Lidia Tokarska – rozumiem, niemniej jednak nie potrafi mi pani dyrektor wskazać na 

dzień dzisiejszy sposobu w jaki to rozwiązać, a ja też nie umiem go wskazać.  Musimy zatem 

trwać w tym co jest bo nie potrafimy wymyśleć nic innego. 

 



18 
 

 

 

 

Pani Edyta Jaszczak – na ten moment jest ciężko lokalowo. Przymierzę się do tego 

wszystkiego jak już będę miała wycenę, żeby to było zrobione w miarę rozsądnie. 

 

Pani Lidia Tokarska – dziękuje pani dyrektor, sprawy dzisiaj poruszane będą miały ciąg 

dalszy. Najpierw podzielić klasy, stworzyć odpowiednie warunki pracy i dopiero później 

będzie zgoda na zatrudnienie dodatkowego pracownika.  

 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu opuściła pani Edyta Jaszczak Dyrektor SPS Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, wysłuchał informacji Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie bieżącej działalności szkoły w tym: 

realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych koniecznych do prawidłowego 

funkcjonowania szkoły w związku z zaleceniami zawartymi w przeglądzie rocznym budynku 

oraz wniosku o utworzenie stanowiska do spraw kadr i płac. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wysłuchał informacji Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie bieżącej działalności szkoły w tym: realizacji zadań 

inwestycyjnych i remontowych koniecznych do prawidłowego funkcjonowania szkoły  

w związku z zaleceniami zawartymi w przeglądzie rocznym budynku oraz wniosku  

o utworzenie stanowiska do spraw kadr i płac. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję nie wyrażać zgody na zwiększenie planu finansowego 

Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na  

wykonanie zadania pn. „Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku gospodarczego 

na budynek usług oświatowych (pomieszczenia szkolne klasy)” i postanowić, że 

przedmiotowe zadanie należy wykonać ze środków zabezpieczonych w planie finansowym 

szkoły na 2022 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, nie wyraził zgody na zwiększenie planu finansowego Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na  wykonanie zadania pn. 

„Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek usług 

oświatowych (pomieszczenia szkolne klasy)” i postanowił, że przedmiotowe zadanie należy 

wykonać ze środków zabezpieczonych w planie finansowym szkoły na 2022 r.  
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zobowiązać Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim do przedstawienia wykazu zadań inwestycyjnych  

i remontowych w kolejności od najpilniejszych do wykonania, z podaniem kosztów realizacji, 

czasu realizacji i informacji, czy szkoła wykona zadanie w ramach środków zabezpieczonych 

w planie finansowym szkoły na 2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim do przedstawienia wykazu zadań inwestycyjnych i remontowych w kolejności od 

najpilniejszych do wykonania, z podaniem kosztów realizacji, czasu realizacji i informacji, 

czy szkoła wykona zadanie w ramach środków zabezpieczonych w planie finansowym szkoły 

na 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska proponuję podjąć decyzję w sprawie wyrażenia zgody o utworzenie 

stanowiska do spraw kadr i płac po przedłożeniu przez Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim informacji na temat zabezpieczenia w szkole 

odpowiednich warunków pracy dla nowo tworzonego stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podejmie decyzję w sprawie wyrażenia zgody o utworzenie stanowiska  

do spraw kadr i płac po przedłożeniu przez Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim informacji na temat zabezpieczenia w szkole odpowiednich 

warunków pracy dla nowo tworzonego stanowiska. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pisma Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim: 

- z dnia 9 lutego 2022 r. w sprawie wykonania prac remontowych i modernizacyjnych 

dostosowujących do właściwego stanu technicznego zapewniającego ochronę zdrowia oraz 

bezpieczeństwa, w związku z zaleceniami wynikającymi z przeglądu rocznego, 

inwentaryzacji budowlanej i kontroli Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Aleksandrowie Kujawskim, 

- z dnia 14 stycznia 2022 r. o zwiększenie środków finansowych w planie budżetowym  

na 2022 rok w §6050 na wydatki inwestycyjne o kwotę 10.000 zł na wykonanie zadania pn. 

„Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek usług 

oświatowych (pomieszczenia szkolne klasy)”, 
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- z dnia 24 listopada 2021 r. o zabezpieczenie w budżecie powiatu na 2022 r. środków 

finansowych na wykonanie prac remontowych koniecznych do prawidłowego 

funkcjonowania szkoły w związku z zaleceniami zawartymi w przeglądzie rocznym budynku 

m.in. montaż wentylacji, remont sali gimnastycznej, wymiana ogrodzenia, 

- z dnia 24 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie stanowiska do spraw 

kadr i płac,  

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o zajęcie stanowiska 

w sprawie złożenia wniosków do Prezesa Rady Ministrów o dofinansowanie zadań 

inwestycyjnych z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji 

Strategicznych Edycja Nr 2. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu o zajęcie stanowiska w sprawie złożenia wniosków do Prezesa Rady 

Ministrów o dofinansowanie zadań inwestycyjnych z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Programu Inwestycji Strategicznych Edycja Nr 2. 

Termin składania wniosków został przedłużony do końca lutego 2022 r. Można złożyć trzy 

wnioski, pierwszy obligatoryjny do 5 mln. zł dofinansowania, drugi do 30 mln. zł, trzeci do 

65 mln. zł. Można uzyskać dofinansowanie najwięcej 95%. Musimy wskazać zadania, które 

Zarząd chciałby realizować i złożyć wnioski o ich dofinansowanie.  

Proponuję złożyć trzy wnioski do Prezesa Rady Ministrów o udzielenie  dofinansowania  

z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych Edycja Nr 2 

następujących zadań inwestycyjnych tj.: 

I wniosek - w limicie nieprzekraczającym 5 mln. zł wartości dofinansowania: 

- zaprojektuj i wybuduj zadanie inwestycyjne pn. przebudowa drogi powiatowej Nr 2607C 

Ośno – Zazdromin, termin wykonania 24 miesiące, 

II wniosek w limicie nieprzekraczającym 30 mln. zł wartości dofinansowania: 

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka, termin wykonania  

24 miesiące, 

III wniosek - w limicie nieprzekraczającym 65 mln. zł wartości dofinansowania: 

- Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim, termin wykonania 24 miesiące. 

Otwieram dyskusję. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za tymi trzema wnioskami przedstawionymi przez 

panią Starostę. 

 

Pan Adam Potaczek – ja chciałbym zwrócić uwagę na drogę Ośno – Zazdromin, biorąc pod 

uwagę doświadczenie innych jednostek samorządowych, które złożyły takie wnioski na 

zasadzie zaprojektuj i wybuduj, to żadna z tych jednostek nie zdobyła wykonawcy, w ogóle 

nie składali wniosków. Biorąc pod uwagę jak duża jest oferta na budowę żadna z firm, tak 

myślę, nie podejmie się projektowania z tego względu, że jak wiadomo uzyskanie zezwoleń 
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jest czasochłonne i organizacyjnie trudno to uzyskać. Co do wniosku drugiego i trzeciego 

zgadzam się. Nie wiem, czy ten pierwszy wniosek nie jest skazany od razu na porażkę.  

 

Pani Lidia Tokarska – ciężko jest mi to ocenić.  

 

Pan Adam Potaczek – czy nie lepiej byłoby zamienić z drogą  Ciechocinek – Dąbrówka. 

 

Pani Lidia Tokarska – ale to jest droższa droga, nie mieści się limicie do 5 mln. zł. Dwie 

następne drogi są droższe. 

 

Pan Adam Potaczek – mamy drogę Siniarzewo – Koneck, po starych cenach wartość  

ok. 6 mln. zł. Może skrócić odcinek, a tym samym zmniejszyć wartość zadania.  

 

Pani Lidia Tokarska – nie mamy dokumentacji projektowej na drogę Ośno – Zazdromin,  

w związku z tym i tak nie jesteśmy w stanie wykonać tego inaczej. Może się nam uda 

zrealizować to zadanie.  

Kto jest za propozycją przeze nie przedstawioną? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił złożyć trzy wnioski do Prezesa Rady Ministrów o udzielenie  

dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych 

Edycja Nr 2 następujących zadań inwestycyjnych tj.: 

I wniosek - w limicie nieprzekraczającym 5 mln. zł wartości dofinansowania: 

- zaprojektuj i wybuduj zadanie inwestycyjne pn. przebudowa drogi powiatowej Nr 2607C 

Ośno – Zazdromin, termin wykonania 24 miesiące, 

II wniosek w limicie nieprzekraczającym 30 mln. zł wartości dofinansowania: 

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka, termin wykonania  

24 miesiące, 

III wniosek - w limicie nieprzekraczającym 65 mln. zł wartości dofinansowania: 

- Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim, 

termin wykonania 24 miesiące. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 3 lutego 2022 r. znak: 

RI.042.4.2.2022 o zajęcie stanowiska w sprawie złożenia wniosków do Prezesa Rady 

Ministrów o dofinansowanie zadań inwestycyjnych z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Programu Inwestycji Strategicznych Edycja Nr 2, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o zajęcie stanowiska 

w sprawie złożenia wniosków do Prezesa Rady Ministrów o dofinansowanie zadań 

inwestycyjnych z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji 

Strategicznych Edycja trzecia – PGR. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu o zajęcie stanowiska w sprawie złożenia wniosków do Prezesa Rady 

Ministrów o dofinansowanie zadań inwestycyjnych z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Programu Inwestycji Strategicznych Edycja trzecia – PGR. 

Możemy złożyć dwa wnioski jeden do 2 mln. zł, drugi do 8 mln. zł.  

Proponuję złożyć dwa wnioski do Prezesa Rady Ministrów o dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych Edycja trzecia – PGR 

następujących zadań inwestycyjnych tj.: 

I wniosek – w limicie nieprzekraczającym 2 mln. zł wartości dofinansowania: 

- „Poprawa efektywności energetycznej budynków wraz z wymianą źródła ciepła  

z wykorzystaniem energii odnawialnej, modernizację sieci ciepłowniczej wraz z wymianą 

sieci” – etap I termomodernizacja Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie, termin 

wykonania 24 miesiące. 

II wniosek w limicie nieprzekraczającym 8 mln. zł wartości dofinansowania: 

- Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo, termin wykonania  

24 miesiące. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił złożyć dwa wnioski do Prezesa Rady Ministrów  

o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych 

Edycja trzecia – PGR następujących zadań inwestycyjnych tj.: 

I wniosek – w limicie nieprzekraczającym 2 mln. zł wartości dofinansowania: 

- „Poprawa efektywności energetycznej budynków wraz z wymianą źródła ciepła  

z wykorzystaniem energii odnawialnej, modernizację sieci ciepłowniczej wraz z wymianą 

sieci” – etap I termomodernizacja Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie, termin 

wykonania 24 miesiące. 

II wniosek w limicie nieprzekraczającym 8 mln. zł wartości dofinansowania: 

- Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo, termin wykonania  

24 miesiące. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 3 lutego 2022 r. znak: 

RI.042.2.4.2022 o zajęcie stanowiska w sprawie złożenia wniosków do Prezesa Rady 

Ministrów o dofinansowanie zadań inwestycyjnych z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Programu Inwestycji Strategicznych Edycja trzecia – PGR, stanowi załącznik do protokołu. 

 



23 
 

 

 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – po wysłuchaniu pani Dyrektor SPS Nr 4 i tym ostatnim 

zdaniu o tej ciasnocie w szkole, co uniemożliwia zatrudnienie dodatkowego pracownika, aż 

się prosi, żeby utworzyć CUW – Centrum Usług Wspólnych dla wszystkich naszych szkół, 

wówczas księgowość byłaby wspólna.  

 

Pani Lidia Tokarska – przyznaję rację. 

 

Pan Adam Potaczek – a przede wszystkim wszystkie sprawy inwestycyjne byłyby 

realizowane przez CUW. 

 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk opuściła posiedzenie Zarządu Powiatu o godzinie 10:02. 

 

 

Ad 5.4. Protokół z przeprowadzonego w dniu 14 lutego 2022 r. przetargu na sprzedaż 

samochodu osobowego marki Honda Accord, będącego własnością Powiatu 

Aleksandrowskiego wraz z projektem umowy sprzedaży – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Protokół z przeprowadzonego w dniu 

14 lutego 2022 r. przetargu na sprzedaż samochodu osobowego marki Honda Accord, 

będącego własnością Powiatu Aleksandrowskiego wraz z projektem umowy sprzedaży. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – pieniądze są już na koncie. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić 

protokół z przeprowadzonego w dniu 14 lutego 2022 r. przetargu na sprzedaż samochodu 

osobowego marki Honda Accord, będącego własnością Powiatu Aleksandrowskiego  

i zawrzeć umowę sprzedaży z PHU AUTO-TRANS Krystyna Sakowicz Wyszków za cenę 

brutto 21.628 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził protokół z przeprowadzonego w dniu 14 lutego 2022 r. przetargu 

na sprzedaż samochodu osobowego marki Honda Accord, będącego własnością Powiatu 

Aleksandrowskiego i postanowił zawrzeć umowę sprzedaży z PHU AUTO-TRANS Krystyna 

Sakowicz Wyszków za cenę brutto 21.628 zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 14 lutego 

2022 r. znak: GN.Gg.6840.4.2022 wraz z protokołem z przeprowadzonego w dniu 14 lutego 

2022 r. przetargu na sprzedaż samochodu osobowego marki Honda Accord, będącego 
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własnością Powiatu Aleksandrowskiego wraz z projektem umowy sprzedaży, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim  

o udzielenie wsparcia finansowego na zakup sprzętu transportowego – samochodu 

SUV w wersji oznakowanej – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim o udzielenie wsparcia finansowego na zakup sprzętu 

transportowego – samochodu SUV w wersji oznakowanej. 

Całkowity koszt zakupu pojazdu w podstawowych grupach będzie wynosił 130.000 zł.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – nie wiemy ile przekażą na ten cel inne samorządy, na razie nikt się 

nie zdeklarował.  

 

Pani Lidia Tokarska – warunkiem zakupu pojazdu jest posiadanie środków finansowych 

pozyskanych od samorządów w wysokości 50% planowanej wartości zakupu samochodu. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – możemy środki przekazać dopiero w czerwcu. Nie możemy ruszać 

deficytu. Nie wiemy jak będzie wyglądać realizacja naszych zadań inwestycyjnych.  

 

Pani Lidia Tokarska – Komendant prosi o odpowiedź do 21 lutego br. Może zadeklarujmy 

przekazanie 10.000 zł na przedmiotowy cel. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – można zadeklarować przekazanie wstępnie 10.000 zł, natomiast 

samo przekazanie środków, które będą zabezpieczone w budżecie powiatu, po czerwcu. 

Dopiero po rozliczeniu I półrocza będzie można również rozważyć zwiększenie tej kwoty.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie 

rozpatrzyć wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim  

i wstępnie zadeklarować udzielenie wsparcia finansowego na zakup sprzętu transportowego – 

samochodu SUV w wersji oznakowanej w kwocie 10.000 zł, natomiast decyzja o przekazaniu 

środków podjęta zostanie po zakończeniu I półrocza 2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił wstępnie zadeklarować udzielenie wsparcia 

finansowego na zakup sprzętu transportowego – samochodu SUV w wersji  

oznakowanej w kwocie 10.000 zł, natomiast decyzja o przekazaniu środków podjęta zostanie 

po zakończeniu I półrocza 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 14 lutego 

2022 r. znak: BZ.0025.1.2022 wraz z wnioskiem Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 7 lutego 2022 r. znak: P-321/2022 o udzielenie wsparcia 

finansowego na zakup sprzętu transportowego – samochodu SUV w wersji  

oznakowanej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt aneksu do porozumienia z Gminą Miejską Ciechocinek  

z 19 października 2021 r.  w sprawie udostępnienia nieodpłatnie powiatowi lokalu 

biurowego w celu prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt aneksu do porozumienia  

z Gminą Miejską Ciechocinek z 19 października 2021 r.  w sprawie udostępnienia 

nieodpłatnie powiatowi lokalu biurowego w celu prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej. 

 

Pani Paulina Smykowska – zmianie ulega §5 ust. 1 porozumienia w zakresie zmiany osoby 

odpowiedzialnej za realizację porozumienia ze strony Gminy Miejskiej Ciechocinek, 

ponieważ zmienił się Sekretarz Miasta.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks 

do porozumienia z Gminą Miejską Ciechocinek z 19 października 2021 r.  w sprawie 

udostępnienia nieodpłatnie powiatowi lokalu biurowego w celu prowadzenia punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do porozumienia z Gminą Miejską Ciechocinek  

z 19 października 2021 r.  w sprawie udostępnienia nieodpłatnie powiatowi lokalu biurowego 

w celu prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 16 lutego 2022 r. znak: SK.0783.1.2022 wraz z projektem 

aneksu do porozumienia z Gminą Miejską Ciechocinek z 19 października 2021 r.  w sprawie 

udostępnienia nieodpłatnie powiatowi lokalu biurowego w celu prowadzenia punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.7. Informacja Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji 

Powiatu na temat realizacji ogłoszonego przez Ministerstwo Edukacji i Nauki 

programu pn. „Laboratoria Przyszłości”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Informacja Zastępcy Naczelnika 

Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu na temat realizacji ogłoszonego przez 

Ministerstwo Edukacji i Nauki programu pn. „Laboratoria Przyszłości”. 

 

Pani Paulina Smykowska – uzyskaliśmy wsparcie w wysokości 30.000 zł w ramach  

programu pn. „Laboratoria Przyszłości”. Dotacja została wykorzystana w 100%. Środki 

przeznaczone zostały na zakup sprzętu i pomocy dydaktycznych na potrzeby Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć  

do wiadomości informację Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji 

Powiatu na temat realizacji ogłoszonego przez Ministerstwo Edukacji i Nauki programu pn. 

„Laboratoria Przyszłości”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu na temat realizacji ogłoszonego przez Ministerstwo Edukacji  

i Nauki programu pn. „Laboratoria Przyszłości”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Informacja Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

16 lutego 2022 r. znak: PS.0420.2.3.2021 na temat realizacji ogłoszonego przez Ministerstwo 

Edukacji i Nauki programu pn. „Laboratoria Przyszłości”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia, którego 

wartość nie przekracza 130.000 złotych na „świadczenie usługi polegającej na 

pełnieniu funkcji Inspektora Nadzoru Inwestorskiego (zwanym dalej Inspektorem) 

nad robotami budowlanymi na zadaniu inwestycyjnym pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego o łącznej długości 8,9135 km”  

z podziałem na 3 zadania oraz projekt umowy z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Protokół z przeprowadzonego 

postępowania o udzielenie zamówienia, którego wartość nie przekracza 130.000 złotych na 

„świadczenie usługi polegającej na pełnieniu funkcji Inspektora Nadzoru Inwestorskiego 

(zwanym dalej Inspektorem) nad robotami budowlanymi na zadaniu inwestycyjnym pn. 

„Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego o łącznej długości 

8,9135 km” z podziałem na 3 zadania oraz projekt umowy z wykonawcą. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić protokół  

z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia, którego wartość nie przekracza 

130.000 złotych na „świadczenie usługi polegającej na pełnieniu funkcji Inspektora Nadzoru 

Inwestorskiego (zwanym dalej Inspektorem) nad robotami budowlanymi na zadaniu 

inwestycyjnym pn. „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego  

o łącznej długości 8,9135 km” z podziałem na 3 zadania, dokonać wyboru najkorzystniejszej 

oferty Wykonawcy – Firma Inżynierska AGMA Marcin Dukała Siutkówek z ceną brutto 

35.424 zł i zawrzeć umowę na wykonanie zadania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia, którego wartość nie przekracza 130.000 złotych na „świadczenie usługi 

polegającej na pełnieniu funkcji Inspektora Nadzoru Inwestorskiego (zwanym dalej 

Inspektorem) nad robotami budowlanymi na zadaniu inwestycyjnym pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego o łącznej długości 8,9135 km”  

z podziałem na 3 zadania, dokonał wyboru najkorzystniejszej oferty Wykonawcy – Firma 

Inżynierska AGMA Marcin Dukała Siutkówek z ceną brutto 35.424 zł i postanowił zawrzeć 

umowę na wykonanie zadania. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 17 lutego 2022 r. znak: 

Rz.272.2.3.2022 wraz z protokołem z przeprowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia, którego wartość nie przekracza 130.000 złotych na „świadczenie usługi 

polegającej na pełnieniu funkcji Inspektora Nadzoru Inwestorskiego (zwanym dalej 

Inspektorem) nad robotami budowlanymi na zadaniu inwestycyjnym pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego o łącznej długości 8,9135 km”  

z podziałem na 3 zadania oraz projekt umowy z wykonawcą, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie 

przystąpienia Powiatu Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia MOF Torunia - projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie 

Powiatu Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia MOF Torunia. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu w sprawie przystąpienia Powiatu Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia 

MOF Torunia - projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

oraz przystąpienie Powiatu Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia MOF Torunia. 
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Pan Adam Potaczek – uważam, że należy przeredagować stylistycznie §1, który brzmi 

„Wyraża się zgodę na utworzenie wspólnie z innymi powiatami i gminami Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Torunia stowarzyszenia pod nazwą „Stowarzyszenie MOF Torunia” 

z siedzibą w Toruniu – zwanego dalej Stowarzyszeniem oraz na przystąpienie Powiatu 

Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia”. Czy nie powinno być „Wyraża się zgodę na 

utworzenie wspólnie z innymi powiatami i gminami stowarzyszenia pod nazwą 

„Stowarzyszenie MOF Torunia” z siedzibą w Toruniu Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Torunia – zwanego dalej Stowarzyszeniem oraz na przystąpienie Powiatu Aleksandrowskiego 

do Stowarzyszenia”. 

 

Pani Paulina Smykowska – nazwa tego stowarzyszenia brzmi „Stowarzyszenie MOF 

Torunia”.  

 

Pan Adam Potaczek – nie mam nic do nazwy, chodzi mi o przeredagowanie zapisu w §1.  

 

Pani Paulina Smykowska – stowarzyszenie MOF Torunia tworzą powiaty i gminy 

wchodzące w skład Miejski Obszar Funkcjonalny Torunia.  

 

Pan Adam Potaczek – ja tego nie kwestionuję, chodzi mi, żeby przeredagować zapis. 

 

Pani Lidia Tokarska – nie wiem, czy nie wysłano do wszystkich powiatów i gmin 

tworzących Miejski Obszar Funkcjonalny Torunia jednego wzoru uchwały. 

 

Pani Paulina Smykowska – brakuje słowa „tworzącymi” Miejski Obszar Funkcjonalny 

Torunia. Mógłby być zapis następujący: „Wyraża się zgodę na utworzenie wspólnie z innymi 

powiatami i gminami tworzącymi Miejski Obszar Funkcjonalny Torunia stowarzyszenia pod 

nazwą „Stowarzyszenie MOF Torunia” z siedzibą w Toruniu – zwanego dalej 

Stowarzyszeniem oraz na przystąpienie Powiatu Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia”. 

 

Pani Lidia Tokarska – dla mnie proponowany w projekcie uchwały zapis jest logiczny  

i moim zdaniem nie należy go zmieniać.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – nie wiemy ile będzie wynosić składka członkowska. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję nie zmieniać zapisu §1, uważam, że jest dobrze 

sformułowany.  

Czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wystąpić do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o wyrażenie zgody na utworzenie wspólnie z innymi powiatami  

i gminami tworzącymi Miejski Obszar Funkcjonalny Torunia „Stowarzyszenia MOF 

Torunia”, zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie oraz przystąpienie Powiatu Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia MOF 

Torunia i wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wyrażenie 

zgody na utworzenie wspólnie z innymi powiatami i gminami tworzącymi Miejski Obszar 

Funkcjonalny Torunia „Stowarzyszenia MOF Torunia”, zaakceptował projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Powiatu 

Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia MOF Torunia i postanowił wnieść pod obrady Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 16 lutego 2022 r. znak: 

RI.031.2.5.2021/2022 w sprawie przystąpienia Powiatu Aleksandrowskiego do 

Stowarzyszenia MOF Torunia - projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie oraz przystąpienie Powiatu Aleksandrowskiego do Stowarzyszenia MOF Torunia, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie przystąpienia Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2022 r. – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie przystąpienia Powiatu 

Aleksandrowskiego do realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2022 r.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przystąpić do realizacji  pilotażowego 

programu „Aktywny samorząd” w 2022 r. i złożyć do PFRON: oświadczenie, że Powiat 

Aleksandrowski wyraża gotowość realizacji  pilotażowego programu „Aktywny samorząd”  

w 2022 r. oraz wystąpienie o przyznanie środków PFRON na realizację pilotażowego 

programu „Aktywny samorząd” w 2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił przystąpić do realizacji  pilotażowego programu „Aktywny 

samorząd” w 2022 r. i złożyć do PFRON: oświadczenie, że Powiat Aleksandrowski wyraża 

gotowość realizacji  pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2022 r. oraz 

wystąpienie o przyznanie środków PFRON na realizację pilotażowego programu „Aktywny 

samorząd” w 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 15 lutego 2022 r. znak: RS.600.2.2.2.2022 w sprawie przystąpienia Powiatu 

Aleksandrowskiego do realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2022 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie „Informatora o podmiotach oraz organizacjach 

pozarządowych realizujących działania wobec osób stosujących przemoc w rodzinie 

na terenie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie „Informatora  

o podmiotach oraz organizacjach pozarządowych realizujących działania wobec osób 

stosujących przemoc w rodzinie na terenie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Paulina Smykowska – zgodnie z Krajowym Programem Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie na rok 2022 Powiat Aleksandrowski zobowiązany jest umieścić na stronie 

powiatu informator zawierający bazę teleadresową podmiotów oraz organizacji 

pozarządowych realizujących oddziaływania wobec osób stosujących przemoc w rodzinie 

wraz ze wskazaniem zakresu oddziaływań wobec sprawców przemocy w rodzinie. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z przedłożonym przez Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim „Informatorem o podmiotach oraz 

organizacjach pozarządowych realizujących działania wobec osób stosujących przemoc  

w rodzinie na terenie Powiatu Aleksandrowskiego i postanowił opublikować go na stronie 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z przedłożonym przez Kierownika Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim „Informatorem o podmiotach oraz 

organizacjach pozarządowych realizujących działania wobec osób stosujących przemoc  

w rodzinie na terenie Powiatu Aleksandrowskiego i postanowił opublikować go na stronie 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 17 lutego 2022 r. znak: PŚ.070.3.4.16.2022 w sprawie „Informatora o podmiotach oraz 

organizacjach pozarządowych realizujących działania wobec osób stosujących przemoc  

w rodzinie na terenie Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

 

Pani Paulina Smykowska – od 1 marca rusza kolejny nabór wniosków w programie „Poznaj 

Polskę”. Ministerstwo Edukacji i Nauki przeznaczyło na ten cel 100 mln. zł. Proponuję  

wystosować pisma do dyrektorów szkół z informacją o naborze wniosków i przedstawienia 

propozycji do końca przyszłego tygodnia. Środki na wkład własny należy pokryć z wpłat 

wniesionych przez rodziców uczniów biorących udział w wycieczce. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wziąć udział  

w programie pod nazwą „Poznaj Polskę” ogłoszonym przez Ministra Edukacji i Nauki  

i złożyć wnioski o dofinansowanie wycieczek szkolnych, zgodnie z propozycjami złożonymi 

przez dyrektorów szkół prowadzonych przez powiat. Środki na wkład własny należy pokryć  

z wpłat wniesionych przez rodziców uczniów biorących udział w wycieczce.  

Jednocześnie, proponuję udzielić pełnomocnictwa Paulinie Smykowskiej Sekretarzowi 

Powiatu do samodzielnego reprezentowania Powiatu Aleksandrowskiego, w tym do składania 

oświadczeń woli oraz wiedzy w imieniu i na rzecz powiatu, w relacjach z Ministrem Edukacji 

i Nauki, w związku z udziałem w roku 2022 w przedsięwzięciu pn. „Poznaj Polskę”. 

Pełnomocnictwo w szczególności obejmuje umocowanie do: sporządzenia  

i złożenia formularza ogólnego wniosku o dofinansowanie wycieczki w ramach 

Przedsięwzięcia, wraz z oświadczeniami oraz wniosku lub wniosków o dofinansowanie 

wycieczki; składania oświadczeń woli i wiedzy, w tym deklaracji, wyjaśnień, w związku  

ze złożonym wnioskiem o dofinansowanie zadania w ramach Przedsięwzięcia. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wziąć udział w programie pod nazwą „Poznaj Polskę” 

ogłoszonym przez Ministra Edukacji i Nauki i złożyć wnioski o dofinansowanie wycieczek 

szkolnych, zgodnie z propozycjami złożonymi przez dyrektorów szkół prowadzonych przez 

powiat. Środki na wkład własny należy pokryć z wpłat wniesionych przez rodziców uczniów 

biorących udział w wycieczce.  

Zarząd Powiatu, udzielił pełnomocnictwa Paulinie Smykowskiej Sekretarzowi Powiatu  

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Aleksandrowskiego, w tym do składania 

oświadczeń woli oraz wiedzy w imieniu i na rzecz powiatu, w relacjach z Ministrem Edukacji 

 i Nauki, w związku z udziałem w roku 2022 w przedsięwzięciu pn. „Poznaj Polskę”. 

Pełnomocnictwo w szczególności obejmuje umocowanie do: sporządzenia  

i złożenia formularza ogólnego wniosku o dofinansowanie wycieczki w ramach 

Przedsięwzięcia, wraz z oświadczeniami oraz wniosku lub wniosków o dofinansowanie 

wycieczki; składania oświadczeń woli i wiedzy, w tym deklaracji, wyjaśnień, w związku  

ze złożonym wnioskiem o dofinansowanie zadania w ramach Przedsięwzięcia. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Wzór pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania Powiatu Aleksandrowskiego,  

w tym do składania oświadczeń woli oraz wiedzy w imieniu i na rzecz powiatu, w relacjach  

z Ministrem Edukacji i Nauki, w związku z udziałem w roku 2022 w przedsięwzięciu pn. 

„Poznaj Polskę”. Pełnomocnictwo w szczególności obejmuje umocowanie do: sporządzenia  

i złożenia formularza ogólnego wniosku o dofinansowanie wycieczki w ramach 

Przedsięwzięcia, wraz z oświadczeniami oraz wniosku lub wniosków o dofinansowanie 

wycieczki; składania oświadczeń woli i wiedzy, w tym deklaracji, wyjaśnień, w związku  

ze złożonym wnioskiem o dofinansowanie zadania w ramach Przedsięwzięcia, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Paulina Smykowska – na początku marca rusza kolejny nabór wniosków w ramach 

„Aktywnej tablicy”. Te wnioski, które nie zostały zakwalifikowane i zrealizowane w 2021 r. 

można złożyć w roku bieżącym. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przystąpić do 

kolejnej edycji Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji 

uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno – komunikacyjnych na lata 2020-

2024 „Aktywna tablica” edycja 2022 i złożyć wnioski do Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego o dofinansowanie zakupu pomocy dydaktycznych w ramach rządowego 

programu, zgodnie z propozycjami złożonymi przez dyrektorów szkół prowadzonych przez 

powiat. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił przystąpić do kolejnej edycji Rządowego programu rozwijania 

szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii 

informacyjno – komunikacyjnych na lata 2020-2024 „Aktywna tablica” edycja 2022 i złożyć 

wnioski do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego o dofinansowanie zakupu pomocy 

dydaktycznych w ramach rządowego programu, zgodnie z propozycjami złożonymi przez 

dyrektorów szkół prowadzonych przez powiat. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Paulina Smykowska – kolejna rzecz, został opublikowany projekt kryteriów podziału 

rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej. W kryteriach są zajęcia specjalistyczne  

z zakresu pomocy psychologiczno – pedagogicznej w dodatkowym wymiarze godzin.  

Do 21 lutego br. dyrektorzy szkół zobowiązani są przedłożyć do organu prowadzącego 

informacje na temat liczby godzin dodatkowych zajęć specjalistycznych. Nie ma jeszcze 

szczegółów jak będziemy ubiegać się o te zajęcia, mają być przeliczane przez system  

informacji oświatowej.  
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Na ten moment wpłynął wniosek Szkoły Technicznej przy Bydgoskim Zakładzie 

Doskonalenia Zawodowego i w ich przypadku będzie jak przy zajęciach wspomagających, 

trzeba będzie udzielić im dotacji, jeśli otrzymamy środki z rezerwy oświatowej.  

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję złożyć wnioski 

do Ministerstwa Edukacji i Nauki o dofinansowanie realizacji zajęć specjalistycznych  

z zakresu pomocy psychologiczno – pedagogicznej w dodatkowym wymiarze godzin  

ze środków pochodzących z podziału rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej, zgodnie 

z propozycjami złożonymi przez dyrektorów szkół prowadzonych przez powiat. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił złożyć wnioski do Ministerstwa Edukacji i Nauki  

o dofinansowanie realizacji zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy psychologiczno – 

pedagogicznej w dodatkowym wymiarze godzin ze środków pochodzących z podziału rezerwy 

części oświatowej subwencji ogólnej, zgodnie z propozycjami złożonymi przez dyrektorów 

szkół prowadzonych przez powiat. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Paulina Smykowska – na poprzednim posiedzeniu Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na 

przystąpienie do programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem” działanie 2.4. 

„Wieloaspektowa i kompleksowa pomoc niepełnosprawnemu dziecku w okresie od 0. roku 

życia do rozpoczęcia nauki w szkole oraz jego rodzinie” i wyznaczył Poradnię 

Psychologiczno – Pedagogiczną w Aleksandrowie Kujawskim do realizacji zadania w latach 

2022 - 2026. W ramach tego programu można uzyskać dotację Ministerstwa Edukacji  

i Nauki. Zastanawialiśmy się nad tym, czy przystąpić do tego programu czy nie. Ostatecznie 

po konsultacji z panią Starostą i panią Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej 

uznaliśmy, że należy złożyć wniosek do tego programu. Zobaczymy co z tego wyniknie. 

Musimy zatrudnić specjalistów, większość ich mamy, tj.  psychologa, logopedę, pedagoga, 

osobę prowadzącą integrację sensoryczną, fizjoterapeutę. Będą oni prowadzili  kompleksową 

pomoc niepełnosprawnemu dziecku w okresie od 0. roku życia do rozpoczęcia nauki w szkole 

oraz jego rodzinie. Specjalistów mamy, pozostaje kwestia pozyskania dzieci, które wezmą  

w tym udział.  

Jeśli chodzi o subwencję oświatową to jest mniejsza od planowanej o 114.000 zł, natomiast 

 o 900.000 zł większa niż w roku ubiegłym. Czekamy na metrykę oświatową, sprawdzimy to. 

 

Pani Lidia Tokarska – ile dokładamy do oświaty? Proszę przeliczyć i podać mi kwotę. 

Różnica między wydatkami a subwencją oświatową. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – dobrze, przygotuję informację. 
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Lidia Tokarska – kolejna sprawa, Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

Powiatu zwraca się o zaakceptowanie gwarancji należytego wykonania kontraktu  

i właściwego usunięcia wad i/lub usterek przedłożone przez wykonawcę Przedsiębiorstwo 

Robót Drogowych „INODROG” z siedzibą w Inowrocławiu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować gwarancje należytego 

wykonania kontraktu i właściwego usunięcia wad i/lub usterek przedłożone przez wykonawcę 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowych „INODROG” z siedzibą w Inowrocławiu na niżej 

wymienione zadania: 

1) zadanie nr 1 pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2528C Żyrosławice – Przybranowo  

na odcinku od km 0+000 do km 2+727 o długości 2,727 km”, 

2)  zadanie nr 2 pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo  

na odcinku od km 10+420 do km 11+808 o długości 1,388 km”, 

3) zadanie nr 3 pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na 

odcinku od km 5+301,50 do km 10+100,00 Etap II o długości 4,7985"  

planowane do realizacji w ramach zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego o łącznej długości 8,9135 km”  

z podziałem na 3 zadania, i wnieść by tytuł gwarancji brzmiał „Gwarancja ubezpieczeniowa 

należytego wykonania kontraktu i właściwego usunięcia wad i/lub usterek Nr …..”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował gwarancje należytego wykonania kontraktu i właściwego 

usunięcia wad i/lub usterek przedłożone przez wykonawcę Przedsiębiorstwo Robót 

Drogowych „INODROG” z siedzibą w Inowrocławiu na niżej wymienione zadania: 

1) zadanie nr 1 pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2528C Żyrosławice – Przybranowo  

na odcinku od km 0+000 do km 2+727 o długości 2,727 km”, 

2)  zadanie nr 2 pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo  

na odcinku od km 10+420 do km 11+808 o długości 1,388 km”, 

3) zadanie nr 3 pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża  

na odcinku od km 5+301,50 do km 10+100,00 Etap II o długości 4,7985"  

planowane do realizacji w ramach zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego o łącznej długości 8,9135 km”  

z podziałem na 3 zadania, i wnosi by tytuł gwarancji brzmiał „Gwarancja 

ubezpieczeniowa należytego wykonania kontraktu i właściwego usunięcia wad i/lub 

usterek Nr …..”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 18 lutego 2022 r. 

znak: Rz.272.1.1.2022 w sprawie gwarancji należytego wykonania kontraktu i właściwego 

usunięcia wad i/lub usterek przedłożone przez wykonawcę Przedsiębiorstwo Robót 

Drogowych „INODROG” z siedzibą w Inowrocławiu na zadania realizowane w ramach 

zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu 
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aleksandrowskiego o łącznej długości 8,9135 km” z podziałem na 3 zadania, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:20. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


